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WAREGEM

N I E U W S ? Contacteer Bram Van Renterghem - 0493 47 11 58 - bram.van.renterghem@kw.be

In de nieuwe blauwe afvalzak die afvalin-

tercommunale Imog samen met de elf

partner-steden/gemeenten vanaf 1 april

verplicht maakt, moet je samen met alle

PMD-afval ook de folies deponeren. Tot nu

toe waren die bestemd voor de doorschij-

nende zak. Die verdwijnt nu. De transpa-

rante zak mag je wel nog op de stoep zetten

tot al je exemplaren opgebruikt zijn. 

Koen Delie, manager interne en externe

communicatie bij Imog, verduidelijkt dat

het voor de burger in elk geval eenvoudiger

is om nu niet meer vooraf te moeten selec-

teren welk plastiekafval in welke zak moet.

Is de nieuwe blauwe zak een bewuste

keuze voor het vereenvoudigen van het

ophalen van huishoudelijk afval?

“Eerst en vooral wil ik zeggen dat de folie-

zak een proefproject was dat in een beperkt

aantal steden en gemeenten liep. Waregem

was er een van. Fostplus, de organisatie die

instaat voor de recyclage van plastics, be-

sliste intussen om op vijf locaties in België

vijf nieuwe sorteercentra in te richten. Dat

gaat over één centrum voor twee provin-

cies. Imog heeft daarom zijn eigen sorteer-

centrum voor pmd opgedoekt. Door de

komst van de nieuwe centra, waar straks

nog verfijnder wordt gesorteerd, is het nu

mogelijk om de foliezak te liquideren en

alles samen te brengen in de nieuwe blau-

we zak. Voor de burger is dat inderdaad

een vereenvoudiging van het ophaalsys-

teem.”

Moet de burger nu meer betalen?

“Absoluut niet. Alles blijft hetzelfde. De

nieuwe blauwe zak is niet duurder dan de

huidige. De prijs van de grijze zak voor

restafval blijft ook gelijk. Het gaat erom dat

er nog meer ingezet wordt op zoveel moge-

lijk recycleren en recupereren van grond-

stoffen om zo weinig mogelijk restafval

voor de grijze zak over te houden dat be-

stemd is voor de verbrandingsoven in Ha-

relbeke.”

Het bedrijf Lybover uit Beveren-Leie

heeft de opdracht om voor de Limburgse

afvalintercommunale Limburg.net een

volledig nieuwe optische sorteringsinstal-

latie tegen begin volgend jaar in Berin-

gen te ontwikkelen. Die kan op basis van

kleurherkenning vijf verschillende afval-

zakken tegelijk sorteren waardoor de

afvalstroom verder wordt verfijnd voor

recyclage. Denkt Imog ook aan zoiets?

“Waarmee Lybover nu bezig is voor Lim-

burg is heel interessant. Imog volgt de ont-

wikkelingen op de voet maar is tegelijk ook

bezig met het toekomstig afvalbeleid. Daar

horen zeker nieuwere, nog verfijndere sys-

temen bij voor recuperatie en recyclage.”

F O L I E M O E T N I E T M E E R I N A P A R T E T R A N S P A R A N T E Z A K

Nieuwe blauwe zak maakt
ophaling nu eenvoudiger

Koen Delie met de nieuwe blauwe afvalzak van Imog. Daarin mogen pmd en folies samen gedepo-
neerd worden. (foto DJW)_________

“Door de komst
van de nieuwe
centra wordt straks
alles nog verfijnder
gesorteerd”
KOEN DELIE

MANAGER COMMUNICATIE IMOG

_________

REGIO De foliezak is er nog niet

zo lang maar verdwijnt alweer.

Vanaf 1 april kan je ook je folies

in de gewone PMD-zak kwijt.

Waregemnaar Koen Delie van

Imog legt uit hoe het nieuwe

systeem werkt. 

DOOR JAN DECOCK

Corona doet kunst verkopen. Het is

een ietwat vreemde vaststelling dat in

tijden van lockdown en andere verre-

gaande maatregelen die het sociale

verkeer on hold zetten, precies de inte-

resse voor schilderijen, sculpturen,

wandtapijt en andere kunstdisciplines

zoals je die in galerieën aantreft niet

alleen stabiel blijft maar zelfs groeit. 

En vooral: dat zowel de kunstenaar

die bij een galerie onderdak heeft

gevonden als de galeriehouder zelf er

niet slechter van worden. Dat bevestigt

galerie Bruthaus in Waregem, waar je

al bijna een decennium lang werk

aantreft dat er werkelijk toe doet en dat

richtinggevend is voor morgen en over-

morgen.

Hoe dat komt? Allereerst door een

galeriehouder die weet wat kunst is en

wat de toekomst brengt. Hij of zij heeft

daarvoor een speciale antenne ontwik-

keld die signalen ontvangt en uitstuurt.

Dat stel je vast in zijn galerie want

daar hangt zijn keuze. Zijn exquise

selectie uit het aanbod van de vele

kunstenaars die Vlaanderen en de

wereld rijk is. Daarvoor hanteert hij

ook zijn eigen welomschreven filosofie

die er mee voor zorgt dat het uithou-

dingsvermogen om ermee door te gaan

alleen maar groter wordt. Op die ma-

nier kweek je een publiek dat zich

verbonden weet aan de galerie, net als

de door hem gekozen kunstenaars

overigens die zich kind aan huis en

tegelijk kind van het huis mogen noe-

men.

Ten slotte is het ook altijd heel

interessant wanneer je vanop je eigen

stek in een provinciestadje als Ware-

gem echt naam hebt verworven in het

eigenzinnige kunstwereldje. Als dat

vanop een locatie in de Molenstraat

kan, dan blijft die ook hangen in het

collectieve geheugen. Bij uitbreiding

zelfs in het geheugen van buitenlandse

galerieën die bereid zijn om samen te

werken en om artiesten met elkaar te

delen of die op zijn minst de mogelijk-

heid krijgen op een voor hem uitdagen-

de plek nieuw werk te exposeren. Dat is

wat gebeurt in Galerie Bruthaus. Voor

Waregem alvast een opsteker dat het

niet alleen om paarden te doen is.

Bruthaus is ok 

OPINIE

_________

“De kunstenaars
zijn tegelijk kind
aan huis en kind
van het huis”
_________

WAREGEM In 2020 kregen alle sport-, cul-

tuur- en jeugdverengingen die lid zijn van

een erkende stedelijke adviesraad samen

zo’n 250.000 euro extra steunmaatregelen.

In deze coronatijden voorziet het stadsbe-

stuur nu nog eens voor elke koepel een

tweede steunpakket van 33.333 euro.

De socioculturele verenigingen krijgen die

in de vorm van een heropstartpremie, pro-

centueel berekend en in verhouding tot het

totaalbedrag over alle verenigingen heen.

Het moet hen blijven stimuleren om de

leden te blijven bereiken en plannen te

smeden voor de toekomst.

Het aandeel voor sport wordt verdeeld

onder alle aangesloten competities daar zij

het meeste verlies lijden door de pande-

mie. De vaste kosten en de werking toch

proberen door te laten lopen vormen daar-

bij de zwaarste dobbers.

SPELMATERIAAL

Voor de jeugdverenigingen gebeurt de

verdeling op basis van een gemiddeld

bedrag dat is berekend over de drie afgelo-

pen werkjaren. Op die manier kan verder

nieuw spelmateriaal worden aangekocht en

kunnen voorbereidingen worden getroffen

voor activiteiten die tijdens zonnige zomer-

dagen toch kunnen plaatsvinden. (PPW)

Info: www.waregem.be en 056 62 12 11

KORT

100.000 euro extra voor verenigingen

WAREGEM Het bedrijf Norriq opent een

nieuw kantoor in het nieuwe Waterfront-

gebouw, op de hoek van de Meersstraat en

de Zuiderlaan. Het technologiebedrijf werkt

nauw samen met Microsoft en is expert in

software voor ondernemingen. Momenteel

heeft het bedrijf vestigingen in Tremelo

(Vlaams-Brabant) en

Lummen (Limburg).

“Een kantoor in West-

Vlaanderen stond al

even op de planning0

En Waregem is de

perfecte uitvalsbasis”,

aldus directeur Jur-

gen Broos. (PNW)

Norriq opent in Waregem

DOOR JAN DECOCK
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UitneembaarNIEUWS UIT UW STREEK
è Kortrijk è Roeselare

Heeft u
nieuws?
Neem contact
op met
onze redactie
Mail
uwgemeente@
nieuwsblad.be
(bijvoorbeeld:
roeselare@
nieuwsblad.be)

Omdat we u ook 
na een dag met 
laatavond-
voetbal de best 
mogelijke krant 
willen bieden, 
vindt u vandaag 
op deze pagina’s 
uitzonderlijk 
meer streek-
nieuws uit een 
ruimere regio.

De rookmelder ging woensdag-
avond om half tien af in de Neer-
beekstraat 24 in Bissegem. Huur-
der van de woning Walter Dewilde-
man dacht aan een schouwbrand 
en maakte eerst zijn kinderen wak-
ker. “Dit was het eerste waar ik aan 
dacht. De kinderen moesten het 
huis uit”, zegt Walter. “Buren vin-
gen hen op. Daarna belde ik de 
hulpdiensten. De jongste Ilyana (3) 
sliep net onder de plek waar het 
vuur ontstond. Zonder rookmel-
ders waren er slachtoffers geval-
len.”

De oudste zoon Dylan (19) was
nog aan het skaten in het park in 
Marke toen zijn vader belde om 
naar huis te komen. “Ik dacht eerst 
aan een grap”, zegt Dylan. “Maar 
toen hoorde ik sirenes. De brand-
weer heeft nog tot half twee ge-
werkt. Ilyana werd dezelfde nacht 

nog eens ziek en moest flink over-
geven.”

De brugovergang in de Drieker-
kenstraat is dicht. Een ploeg van de 
brandweer van Marke moest een 
andere weg zoeken. “De hulpverle-
ners waren er toch heel vlug. Een 
dikke merci eigenlijk”, zegt de va-
der. “Ze moesten water gebruiken 
om te blussen, daarom is er ook 
schade in de onderliggende slaap-
kamers. Iedereen heeft de nacht 
doorgebracht bij familie. Buren bo-
den kamers aan. Maar dat bleek 
niet nodig. Ik heb goede buren.” 

Herdenkingshoekje 

Omwille van de roetdeeltjes mag
niemand in de woning verblijven. 
Het is te ongezond. “De rampen 
blijven zich opstapelen. Ik verloor 
mijn zwangere vrouw Sylvie in het 
voorjaar 2020. Ze kreeg een bacte-
riële infectie en werd opgenomen 

in het ziekenhuis. In twaalf uur tijd 
verloor ik twee dierbaren. Eerst 
stierf ons negende kind Yaron in 
haar buik. Daarna stierf mijn 
vrouw. Ik herdenk ze nog altijd in 
een apart hoekje. Ikzelf ben geope-
reerd aan de rug. Slijtage van het 
werk in de bouwsector wellicht. En 
nu die brand. Maar ik moet verder 
voor de kinderen. Die hebben nog 
een heel leven voor zich.”

Volgende week naar huis?

Dyson (17), Bryan (15), Sharaya
(13), Chayenne (11), Kyaro (9) en 
Yanaika (5) kregen onderdak bij fa-
milie, net als de rest van het gezin. 
De verzekering zorgt voor een 
poetsploeg en dan kan het gezin 
Dewildeman misschien volgende 
week naar huis.

“Het vuur lijkt wel ontstaan te zijn
in de hoek waar Dylan gamet. Zijn 
playstation is gewoon gesmolten, 

net als de rookmelder en zijn com-
puter die hij nodig heeft voor 
school. Gelukkig gaat het om mate-
riële schade. Ik kan het beter relati-
veren dan vroeger. Die schade is te 
herstellen. Het verlies van mijn 
vrouw niet. We zijn aan erger ont-
snapt. De brandweer verwijderde 
nog woensdagavond de isolatie uit 
de zolderruimte. En straks kunnen 
we verder opruimen. De eigenaar 
van de woning helpt waar moge-
lijk.”

Brand- en waterschade groter dan gedacht, gezin kan hopelijk volgende week weer naar huis

Vorig jaar stierf zwangere moeder, nu zijn 
vader en acht kinderen dakloos na brand
De zolderbrand in een huur-
woning in Bissegem heeft 
grote gevolgen. Een gezin 
met acht kinderen kan er tij-
delijk niet meer wonen. Na 
het overlijden van zijn zwan-
gere vrouw Sylvie (41) vorig 
jaar is het alweer een enor-
me tegenslag voor Walter 
Dewildeman (59). “Ik moet 
verder voor de kinderen, die 
hebben nog een heel leven 
voor zich.”

BISSEGEM 

W De dakisolatie werd grotendeels weggehaald. Walter Dewildeman en zijn 
oudste zoon Dylan proberen hun glimlach te behouden in alle miserie. 

KRIS VANHEE
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WALTER DEWILDEMAN 
VADER VAN ACHT

“Gelukkig gaat het om 
materiële schade, die is 
te herstellen. Het verlies 
van mijn vrouw niet”

W De rookmelder redde hun leven, maar 
is helemaal weggesmolten.
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dus twee keer gemakkelijker: alles 
kan in één zak én die zak wordt 
tweewekelijks opgehaald”, zegt De-
lie. 

Een goede zaak voor het milieu én
de portemonnee van de mensen, 
aangezien de restafvalzakken een 
pak meer kosten. 

Er wordt aan de introductie een
uitgebreide informatiecampagne 
gekoppeld. Binnenkort ontvangen 
alle gezinnen een uitgebreide folder 
met alle details, maar ook online 
wordt gecommuniceerd. Dat ge-
beurt zowel via de website van 
Imog als via hun Facebookpagina. 
(kvo)

dat je het gewoon bent, ook wan-
neer er folies in je zak zitten of je 
een foliezak gebruikte, dus. “Het is 

Er komt plaats vrij in de opberg-
ruimte van inwoners uit de Imog-
regio. De doorzichtige vuilniszak 
die enkele jaren geleden als testpro-
ject werd geïntroduceerd, ver-
dwijnt. Een nieuwe blauwe zak ver-
vangt de foliezak en de pmd-zak. “In
die nieuwe blauwe zak mogen alle 

Weer nieuwe vuilzakken op komst: blauwe zak vervangt folie en pmd

Inwoners van Zuid-West-
Vlaanderen en Kruisem moe-
ten vanaf 1 april een vuilnis-
zak minder gebruiken. 

plastics: van flessen tot yoghurtpot-
jes tot plastic zakken en folies”, zegt
Imog-woordvoerder Koen Delie. 
Dat moet het sorteren en recycle-
ren gemakkelijker maken. 

Beter voor de portemonnee

Wie nog maar net een pak pmd-
zakken of foliezakken heeft ge-
kocht, hoeft zich geen zorgen te ma-
ken. Je mag ze vanaf april beide als 
algemene pmd-zak gebruiken en 
tweewekelijks buitenzetten. De 
verkoop van de foliezakken werd 
ondertussen stopgezet. De ophaling 
blijft gelijk: tweewekelijks op de dag

ANZEGEM/AVELGEM/DEERLIJK/
HARELBEKE/ZWEVEGEM/WAREGEM/
KORTRIJK/SPIERE-HELKIJN/
WIELSBEKE/KRUISEM 
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DAMME Binnenkort zullen heel wat Dammenaars
uitgenodigd worden voor een vaccinatie in Sanapo-
lis Sijsele. Daar worden zowel de inwoners van Dam-
me, Maldegem, Eeklo en Sint-Laureins verwacht. De
stad Damme deed een beroep op heel wat vrijwilli-
gers voor het vaccinatiecentrum maar nu ook voor
transport van minder mobiele Dammenaars. Die
zullen kunnen aanvragen om opgehaald en na de
vaccinatie teruggebracht te worden. 
Vanaf 15 maart zouden heel wat vaccins binnenko-
men. Het is de bedoeling dat minder mobiele men-
sen eerst familie, buren of vrienden aanspreken voor
vervoer. Binnenkort zal er meer info zijn over het
aanvragen van het transport. (SR) 

Indien nodig is er
vervoer naar Sanapolis

CARTOON

Bewoners van Damme bieden hun afval nu aan in
rolcontainers en betalen per kg restafval die ze
aanbieden. (gf)

DAMME In Damme werd de laatste drie maanden
van vorig jaar bijna de helft minder restafval aange-
boden. Dat is het gevolg van de invoering van het
Diftarsysteem waarbij de vervuiler moet betalen. De
bewoners van Damme bieden hun afval nu immers
aan in rolcontainers die slechts om de twee weken
opgehaald worden gezien ze meer afval kunnen in-
zamelen in de container. Ze betalen nu per kilogram
afval die ze aanbieden. 
Voor de eerste 50 kilogram restafval per gezinslid
betalen ze 0,15 euro. Wie die kilo’s overschrijdt, be-
taalt dan 1,25 euro. De Dammenaars worden zo be-
wuster in het aanbieden van afval. 
“Aan de cijfers kunnen we meteen merken dat onze
bewoners beter gaan sorteren. Het stemt ons tevre-
den dat de cijfers al meteen gunstig zijn. We hebben
intussen ook de verkoopprijs van de PMD zakken
kunnen doen dalen naar 0,15 euro per stuk”, vertelt
schepen Bart Desutter. 
De stad Damme is ervan overtuigd dat er nog ande-
re gemeenten zullen kiezen voor hun systeem. De
wijziging van afvalzakken naar rolcontainers vergde
een aanpassing voor de Dammenaars. Via de websi-
te van de stad kunnen de inwoners hun persoonlijke
afrekening goed meevolgen. (SREA)

Restafval bijna
gehalveerd

Anne Marie Maertens. (foto DM)

KNOKKE-HEIST Fotografe Anne Marie
Maertens trok Knokke-Heist rond om de
gesloten horeca- en kapperszaken op
beeld vast te leggen. Zo wil ze de zaken
die noodgedwongen de deuren moes-
ten sluiten vanwege de coronapande-
mie in de kijker plaatsten. “Ze kunnen
elke steun meer dan gebruiken”, aldus
Anne Marie Maertens die op haar Face-
book een pagina ‘steun de horeca’
opende. Het betreft een pagina met
zwart-witfoto’s van de Knokke-Heistse
horecazaken die zwaar getroffen zijn
door de crisis. “Het begon met horeca-

uitbaters maar intussen is het ook uitge-
breid naar de kappers die hun zaak
moesten sluiten. Het idee groeide tij-
dens mijn dagelijkse strandwandelin-
gen en fietstochten”, vertelt Anne-Marie
Maertens die ook foto’s maakt voor de
gemeente. “De gesloten horecazaken
stemmen me enorm triest. Het geeft een
desolate indruk. Ik wil met mijn foto-
reeks de uitbaters een hart onder de
riem steken.”
De fotoreeks over de gesloten horecaza-
ken kan men bewonderen op Facebook
Anne Marie Maertens of op flickr. (DM)

Fotografe steekt horeca en
kappers hart onder de riem

03/03/’21 t.e.m. 09/03/’21 Q15
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UW  ADVERTENTIE  HIER?

Dat kan!
Meer weten? 
Bel 050 61 41 21 of mail info@tam-tam.be

DB490690C8

D'HOOGE NV              
Industrielaan 9 B, 9990 Maldegem

DAGEN
MA 15 - ZO 28

LAAT U INSPIREREN!

speciale acties

LAAT U ADVISEREN DOOR D'HOOGE
Een expert als het gaat om buitenzonwering in Maldegem met meer dan 50 jaar ervaren vakmanschap!

OPENINGSUREN SHOWROOM

MA - ZO   :   13U - 18U

Gelieve een afspraak te maken indien u buiten de openingsuren
wenst langs te komen.

T - 050 71 22 15                        
Email - info@dhooge-nv.be | Website - www.dhooge-nv.be

TERRASOVERKAPPINGEN 
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WAREGEM

N I E U W S ? Contacteer Bram Van Renterghem - 0493 47 11 58 - bram.van.renterghem@kw.be

De gemeenteraad van Waregem zette dins-

dag het licht op groen voor het nieuw

Ruimtelijk Uitvoeringsplan (RUP) Stations-

omgeving. Niet alleen krijgt de site van de

textielgroep Sofitex na meer dan 15 jaar

een nieuwe invulling, ook krijgt de paar-

denstad er zowaar een nieuw park bij. “Tij-

dens de procedure voor de opmaak van dat

RUP contacteerde de familie De Zutter ons.

Zij hebben plannen om hun textielbedrijfje

in de Vandewoestijnelaan te verhuizen”,

zegt schepen van Omgeving Kristof Chan-

terie (CD&V). Die firma, Wind, werd opge-

richt in 1954 en bevindt zich nog altijd in

het historische ‘Huyze Windroos’ dat in de

jaren 1920-1930 gebouwd werd.

ZORGWONEN

Achter ‘Huyze Windroos’ ligt een natuur-

plekje van 1 hectare, met een groot gras-

veld en bomen aan de rand. De familie De

Zutter en de stad kwamen tot een overeen-

komst waarbij Waregem deze site aankoopt

en de aanpalende oude kasteelvilla een

nieuwe invulling krijgt. “In de nieuwe plan-

nen creëren we de mogelijkheid om de wo-

ning om te vormen tot een project met

zorgwonen. Concreet: als het bedrijf ver-

trekt, krijgen de eigenaars de kans om

‘Huyze Windroos’ te verkopen aan een ont-

wikkelaar die de woning kan omtoveren tot

assistentiewoningen of een andere vorm

van zorgwonen. De aanwezigheid van het

ziekenhuis en het station zijn daarbij stevi-

ge troeven”, vervolgt schepen Chanterie.

De achterliggende tuin wil de stad zo snel

mogelijk openstellen voor de Waregem-

naars. Naar verwachting zal dat ten vroeg-

ste volgend voorjaar zijn. “Momenteel staat

er nog een omheining rond de tuin, maar

die zal dan verdwijnen. Met de hulp van

een landschapsarchitect willen we deze

groene long laten aanleggen als een open-

baar park. Voor de buurtbewoners – en alle

Waregemnaars – zal dit een aangename

plaats zijn om te vertoeven, want in de

omgeving van het station missen we nu

nog wat openbaar groen”, besluit Chante-

rie.

WOONWIJK, KANTOREN EN WINKELS

Voor de vroegere Sofinal-site, enkele hon-

derden meters verderop in de Fabrieks-

straat, komt er met deze plannen trouwens

ook een definitieve invulling. Na het faillis-

sement van de textielgroep Sofitex in 2003

werden de gronden te koop gezet en de

stad deed via intercommunale Leiedal het

beste bod, maar de tegenkandidaten trok-

ken daarop naar de rechtbank, die normaal

dit jaar finaal uitspraak doet. Het is de be-

doeling om de vervallen fabrieksgebouwen

een nieuwe bestemming te geven als een

woonwijk met gemengde functies, zoals

kantoren en buurtwinkels.

M O G E L I J K O O K A S S I S T E N T I E W O N I N G E N I N ‘ H U Y Z E W I N D R O O S ’

Tuin in stationsbuurt
wordt openbaar park

De groenzone achter ‘Huyze Windroos’, waar het nieuwe park zal komen. (foto PNW)

_________

“Met de hulp van
een landschaps-
architect willen we
deze groene long
laten aanleggen als
een publiek park” 
SCHEPEN KRISTOF CHANTERIE (CD&V)

_________

WAREGEM In de loop van vol-

gend jaar krijgt Waregem er een

nieuw park bij. Het stadsbestuur

heeft een overeenkomst met de

familie De Zutter om een groen-

zone van ongeveer 1 hectare

tussen de Koningin Fabiolalaan

en de Vandewoestijnelaan om te

vormen tot openbaar park. Na-

dien kunnen er ook assistentie-

woningen of een andere vorm

van zorgwonen bijkomen in het

bestaande kasteeltje.

DOOR PIETERJAN NEYRINCK

Telkens er in Waregem een zwerf-

vuilactie wordt georganiseerd, is het

prijs: het aantal gevulde plasticzakken

die afhaalintercommunale Imog dan

komt ophalen, is altijd een veelvoud

van tien. Daaraan herinnert in elk

geval de recentste actie van de Ladies'

Circle die vorige zondag plaatsvond. En

vorig najaar was het de politie van

zone Mira die de Week van de Hand-

having organiseerde waarbij talrijke

sluikstorten werden ontdekt, waarvan

sommige konden achterhaald wie

daarvoor verantwoordelijk was en een

pv in de bus kreeg. De conclusie is dan

ook dat het achteloos en respectloos

weggooien van afval op stedelijk

grondgebied een hardnekkig en moei-

lijk te bestrijden fenomeen is. Zeker, het

is niet typisch Waregems en ook niet

typisch Zuid-West-Vlaams. Het komt

voor in heel Vlaanderen en in heel het

land. Maar dat wil niet zeggen dat je

daarvoor je ogen moet sluiten. Of de

verantwoordelijkheid doorschuiven

naar het stadsbestuur terwijl wij op

verschillende locaties over uitstekend

uitgeruste containerparken beschikken,

gekoppeld aan een wekelijkse tot twee-

wekelijkse ophaling van restafval, pmd,

papier en karton. Daar heeft de ge-

meentelijke overheid samen met de

betrokken intercommunales duidelijk

in geïnvesteerd. Toch kan het nog beter.

Hoe? Door in het straatbeeld en zeker

in het stadscentrum plus aangrenzende

straten zoveel mogelijk afvalrecipiënten

te installeren. Die eisen de aandacht op

van wie bijvoorbeeld met een leeg blik-

je rondloopt dat hij kwijt wil. Ok, je

vindt wel enkele van die afvalbakken

in de straten. Maar niet genoeg in elk

geval. En ook niet op die locaties waar

je ze verwacht: Zuiderpromenade,

Boekenplein, het brede voetpad langs

de Zuiderlaan overkant voetbalstadion

en langs de Westerlaan. Ten slotte zie je

veel te weinig borstelwagens aan het

werk in de straten. Dat is zeker een

werkpunt. Hoe dan ook: vermijden van

zwerfvuil en sluikstorten begint bij de

burger zelf.

Zwerfvuil 
blijft gesel

OPINIE

_________

“In het
stadscentrum
zijn meer
afvalrecipiënten
nodig”
_________

WAREGEM Het Agentschap Wegen en

Verkeer is begonnen met de voorbereiden-

de werken voor de aanleg van een geluids-

werende grondberm langs de westzijde

van de E17. Daarna volgt ook de heraanleg

van een stuk van de Galgewegel zelf. “De

eigenlijke bouw van de geluidsberm is

vermoedelijk pas voor na het bouwverlof”,

klinkt het bij schepen van Openbare Wer-

ken Philip Himpe. “Sinds kort echter startte

de beheerder van de Vlaamse gewestwe-

gen en autosnelwegen al met de voorbe-

reidende werken. Eind februari begon de

aannemer met het bouwklaar maken van

het talud van de snelweg, over de lengte

van de Galgestraat tot aan de Wortegemse-

weg. Daarna voert de aannemer grondson-

deringen uit en installeert hij waterpeilbui-

zen om te beginnen aan de stabiliteitsstu-

die van de geluidsberm. Tijdens de voorbe-

reidende werken worden er verschillende

bomen gerooid. In het najaar wordt dit

echter gecompenseerd op andere plaat-

sen.”

Na de voorbereidingswerken start de aan-

leg van de geluidsberm, die vijf meter hoog

en zeshonderd meter lang wordt. Tot slot

volgt de heraanleg van het stuk Galgewe-

gel langs de kant van de Wortegemseweg,

met onder meer nieuwe funderingen, nieuw

asfalt, een goot en waterslikkers. De inwo-

ners van de Galgewegel zullen steeds op

de hoogte gehouden worden van het ver-

loop van de werken. (PPW)

Info: 056 62 12 11 en philip.himpe@

waregem.be

KORT

Galgewegel krijgt geluidswerende grondberm

DOOR JAN DECOCK

Bron :  Krant van West-Vlaanderen - 12 maart 2021



Bron :  Dewereldmorgen.be - 11 maart 2021



Bron :  www.made-in.be/west-vlaanderen - maart 2021
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WAREGEM 

Limburg heeft in tegenstelling tot

de andere Vlaamse provincies

slechts een grote afvalintercom-

munale voor heel het grondge-

bied: Limburg.net. Voor de afval-

verwerking inclusief sortering

staat Bionerga nv in, gevestigd in

Beringen. Het is daar dat Lybover

in een nieuw gebouw naast de

verbrandingsoven voor restafaf-

val zijn voor Vlaanderen revolu-

tionaire sorteerinstallatie Optimo

zal installeren.

“Een uitdagende opdracht die

voor het toekomstig afvalbeleid in

Vlaanderen richtinggevend kan

zijn”, zegt ceo Hans Boels. “Het

komt erop neer dat er zo weinig

mogelijk restafval overblijft om te

verbranden. De burger sorteert

vooraf alles in verschillend ge-

kleurde zakken, bestemd voor de

ophaaldiensten. Maar momenteel

heb je daarvoor verschillende op-

haalwagens nodig die op verschil-

lende tijdstippen langskomen.

Limburg wil nu dat alles in een

keer in zakken met specifieke

kleuren wordt opgehaald in één

enkele ophaalronde door zijn in-

tercommunale Limburg.net. Die

zakken mogen daarbij niet scheu-

ren.”

SORTEERSYSTEEM

“Lybover is dus nu bezig om een

heel sorteersysteem voor de aan-

geleverde zakken te ontwerpen

die op basis van kleurherkenning

in het sorteercentrum worden ge-

trieerd. Voor het aflezen en her-

kennen van de zakken doet Ly-

bover een beroep op het Zweedse

Envac dat voor de opdracht onze

gelegenheidspartner is.”

Concreet betekent het dat de

Limburgers straks vijf stevige af-

valzakken in vijf verschillende

kleuren op de stoep zetten die tij-

dens een en dezelfde ronde door

één enkele vrachtwagen worden

opgehaald. Dat betekent minder

uitstoot van CO2. Wat een be-

langrijke bijdrage is voor een ge-

zond en proper milieu.

INNOVERENDE OPDRACHT 

“Lybover is via zijn unit Lybover

BULK de hoofdaannemer, part-

ner Envac ondersteunt als exclu-

sieve onderaannemer die veran-

twoordelijk is voor het Optimo-

sorteersysteem. Wij zijn veran-

twoordelijk voor de levering van

de hoofdcomponenten, de mon-

tage en installatie ter plekke in

Beringen, de algemene coördina-

tie en het projectbeheer. Met een

team van drie tot vier van onze

medewerkers hebben wij negen

maanden de tijd om alles klaar en

operationeel te krijgen. Voor Ly-

bover is het zeker een innover-

ende opdracht waaruit wij kun-

nen leren wat in de toekomst alle-

maal mogelijk is voor een afvalbe-

leid dat gericht is om nog zo

weinig mogelijk restafval over te

houden voor verbranding. Dit

wordt gekoppeld aan een minder

milieubelastend logistiek vervoer-

systeem. Limburg speelt daarin

met zijn nieuwe sorteersysteem

een voortrekkersrol”, rondt Hans

Boels af.

W A R E G E M S E L Y B O V E R B O U W T S O R T E E R I N S T A L L A T I E V O O R L I M B U R G S E A F V A L V E R W E R K E R

“We willen zo weinig mogelijk restafval”

Hans Boels, ceo van Lybover, is samen met een team van medewerkers hard bezig met de belangrijke opdracht van de
Limburgse afvalintercommunale Limburg.net. (foto DJW)

WAREGEM Het innover-

end bedrijf Lybover

bouwt in opdracht van

de Limburgse afvalver-

werker Bionerga nv een

optische sorteerinstallatie

die vijf verschillende af-

valzakken sorteert op

kleur, zonder die zakken

te beschadigen. Tegen 1

januari 2022 moet de in-

stallatie operationeel zijn.

DOOR JAN DECOCK

Begin januari was er heel wat te

doen over de mogelijke komst van

Bio Services International naar

een pand aan de Barrage, langs de

Leie. Het bedrijf uit Vichte is fa-

brikant van diverse onderhouds-

en bestrijdingsmiddelen. Bekende

producten zijn de insecticidespray

Bio Kill en mosbestrijdingsmiddel

Empress Garden. Veel omwonen-

den zagen de plannen van BSI niet

zitten en er werden 67 bezwaar-

schriften ingediend tijdens het

openbaar onderzoek voor de om-

gevingsvergunning. Niet enkel het

feit dat er met chemische stoffen

gewerkt zou worden, maar vooral

de locatie baarde zorgen.

Het stadsbestuur verleende een

omgevingsvergunning, met uit-

zondering van twee cruciale afwij-

kingen op de wetgeving. “Het

pand ligt in een milieubelastende

zone, maar het perceel grenst aan

een parkzone en woonuitbrei-

dingsgebied. De installaties zou-

den op 90 meter van de parkzone

staan, terwijl dat 100 meter moet

zijn. Die afwijking krijgen we niet,

waardoor we het pand niet kun-

nen betrekken. Het stadsbestuur

zegt eigenlijk: je mag je hier vesti-

gen, maar je moet maar iets an-

ders produceren. Ook als we hier

een opslagplaats van producten

van willen maken, is het lang niet

zeker dat we toestemming zouden

krijgen”, zegt Bernard Vercaemst

van BSI.

De topman heeft vragen over de

manier waarop de beslissing is ge-

nomen. “De stedelijke diensten

tonen in hun onderzoek aan dat er

weinig impact is en het Agent-

schap Zorg en Gezondheid gaf een

gunstig advies. Toch werd er

alleen gekeken naar de subjectieve

bezwaarschriften”, vertelt hij.

“Geurhinder? Onze fabriek stoot

niets uit. Waterverontreiniging?

We dumpen geen stoffen in de

Leie, hé. Het is duidelijk dat wij

het slachtoffer zijn van een ruime-

re beweging. Groen wil hier een

recreatiegebied van maken en de

bestaande industrie uitroken.

Voor mijn bedrijf ga ik wel een op-

lossing vinden, al is dat niet sim-

pel. Maar ik maak me vooral zor-

gen over de andere bedrijven die

al in Sint-Eloois-Vijve gevestigd

zijn.”

DIALOOG ONMOGELIJK

Vercaemst onderstreept dat hij

graag in dialoog had getreden met

de bezorgde buurtbewoners, maar

de coronamaatregelen maakten

dat niet gemakkelijk. “Onze

hoofdzetel in Vichte ligt naast een

woonwijk en de relatie met de bu-

ren verloopt perfect. Zij weten wat

we hier doen en zijn altijd wel-

kom“, stelt Vercaemst, die nu be-

roep aantekent tegen de beslissing

van het stadsbestuur.

Schepen van Ruimtelijke Orde-

ning Kristof Chanterie (CD&V)

heeft begrip voor de teleurstelling

van Vercaemst, maar wijst op de

complexiteit van het dossier.

“Over afwijkingen op de Vlarem-

wetgeving kunnen we niet licht

gaan. Bij zo’n complexe materie

nemen we de bezwaarschriften –

en dat waren er heel wat – in reke-

ning”, zegt hij. “Bovendien zou de

fabriek vlakbij de Lourdesgrot van

Sint-Eloois-Vijve liggen en we be-

grijpen dat de omwonenden zich

zorgen maken.”

F A B R I K A N T B E S T R I J D I N G S M I D D E L E N K A N N I E T A A N D E S L A G

“We doen nochtans niets gevaarlijks”

_________

“Alsof je tegen
een bakker zegt
dat hij geen
brood mag
bakken in zijn
nieuwe atelier”
_________

Een teleurgestelde Bernard Vercaemst van BSI. (foto PNW)

SINT-ELOOIS-VIJVE Bio Services International (BSI),

de Anzegemse fabrikant van diverse onderhouds- en

bestrijdingsmiddelen, trekt voorlopig dan toch niet

naar Sint-Eloois-Vijve. Het bedrijf kreeg weliswaar een

omgevingsvergunning, maar niet voor de productie. 

DOOR PIETER-JAN NEIRYNCK

Bron :  Krant van West-Vlaanderen - 19 maart 2021

Bron :  Krant van West-Vlaanderen - 19 maart 2021

(KM38/2)

I 43
VRIJDAG 19 MAART 2021

AVELGEM

N I E U W S ? Contacteer Mieke Verhelle - 0498 81 96 10 - mieke.verhelle@kw.be

Pastoor-deken Achiel Roets (74)

zal de geschiedenis ingaan als de

laatste deken van de dekenij Avel-

gem. Op 1 september zal de deke-

nij versmelten met Waregem.

Henk Laridon, deken in Ware-

gem, neemt de taken van Achiel

Roets over. Achiel Roets zelf gaat

in Moerbrugge wonen. Marc Mes-

siaen komt dan weer over vanuit

Deerlijk en wordt de nieuwe pas-

toor in Avelgem.

Geen verre verhuis dus. “Ik was,

op enkele jaren in Ledegem na,

steeds in het zuidelijk deel van de

provincie werkzaam”, vertelt

Marc Messiaen. “Zwevegem, hier

vlakbij, is mijn geboortedorp.

Mijn ouders waren landbouwers

en ik trok na mijn humaniora

naar het seminarie voor mijn

priesteropleiding. In 1985 werd ik

tot priester gewijd en na mijn le-

gerdienst werd ik leraar in Kort-

rijkse scholen. Daarna negen jaar

pastoor in Ledegem, enkele jaren

proost van sociale bewegingen en

sinds 2014 pastoor van de pasto-

rale eenheid De Wijngaard in

Deerlijk.”

WERKGROEPEN

Na zeven jaar Deerlijk trekt Marc

Messiaen daar de deur achter

zich dicht. “Vooraf wil ik zeggen

dat ik in alle West-Vlaamse regio’s

wel enkele mensen ken via de KLJ

en Landelijke Gilden. Dit was ook

zo voor Deerlijk, des te meer daar

ik afkomstig ben van Zwevegem.

Ik ontmoette er een sterke ge-

loofsgemeenschap met veel geën-

gageerde medewerkers in een

goede structuur en met een bloei-

end verenigingsleven. Toen wa-

ren er in Deerlijk twee parochies

met elke een pastoor. Ik werd in-

eens pastoor voor het hele grond-

gebied Deerlijk met als eerste op-

dracht het oprichten van een pas-

torale eenheid. Wij kozen samen

met gelovigen een eigen naam

–De Wijngaard – en een team

werd aangesteld. Er werden werk-

groepen opgericht en nieuwe ini-

tiatieven genomen.”

Marc Messiaen legt als pastoor de

nadruk op het ‘onder de mensen

zijn’. “Bij alle leeftijden, en in

goede en kwade dagen. Een grote

bereikbaarheid is heel belangrijk.

Het verzorgen van alle vieringen

is mijn stokpaardje naast het

mooi en functioneel inrichten

van de kerken.”

LUISTEREN 

Als 61-jarige had Marc niet ge-

dacht nog naar een andere pasto-

rale eenheid te mogen trekken.

Maar hij gaat de uitdaging met

veel enthousiasme aan. “Ik dacht

tot aan mijn pensioen in Deerlijk

te mogen blijven”, is hij eerlijk.

“Maar toen de vraag er kwam,

heb ik meteen ‘ja’ gezegd. Ik weet

dat de pastorale eenheid Heilige

Familie een uitgestrekt geheel is

en het team zorgt voor het pasto-

rale in Avelgem en deelgemeen-

ten, Spiere-Helkijn en de vroegere

gemeenten Sint-Denijs, Moen,

Heestert en Otegem. Een geheel

met een landelijk karakter. 

“Het is dus niet Avelgem alleen,

maar de hele pastorale eenheid

Heilige Familie. Ik wil er vooral

eerst luisteren naar het team en

weet dat er veel kerken staan die

sober zijn ingericht en mooi on-

derhouden. Ik vang in september

‘met graagte’ de nieuwe stap aan

en wil er ook daar ten volle voor

gaan. De KLJ en de bedevaarten

blijven ook mijn opdrachten.”

L A A T S T E A V E L G E M S E D E K E N A C H I E L R O E T S ( 7 4 ) G A A T O P R U S T

Marc Messiaen is nieuwe
pastoor van Avelgem

_________

“Toen de vraag
kwam om naar
Avelgem te
verhuizen, heb
ik meteen ‘ja’
gezegd”
MARC MESSIAEN

_________

Marc Messiaen wordt pastoor in Avelgem. (foto MVD)

AVELGEM Marc Messi-

aen (61), thans pastoor in

Deerlijk, wordt de nieuwe

pastoor van de pastorale

eenheid Heilige Familie

met Avelgem als kern. Hij

zal gehuisvest zijn in de

huidige dekenij. Pastoor-

deken Achiel Roets (74),

de laatste deken in Avel-

gem, gaat met pensioen. 

DOOR MARC VERGOTE

AVELGEM Van de miljoenen flesjes en blik-

jes die jaarlijks over de toonbank gaan, be-

landt nog altijd een aanzienlijk deel naast de

vuilbak. Plastic flesjes en blikjes zijn op dit

moment verantwoordelijk voor zo’n 40 pro-

cent van het zwerfafval.

Avelgem is er samen met andere gemeenten,

bedrijven en organisaties van overtuigd dat

statiegeld een deel van het zwerfvuilpro-

bleem zal oplossen. In de Statiegeldalliantie

verenigen zich milieuorganisaties, bedrijven,

lokale overheden en burgerinitiatieven. Sa-

men willen ze een structurele oplossing in de

vorm van statiegeld op alle PET-flessen en

blikjes. Bovenop de prijs van een plastic fles

of blikje betaal je bijvoorbeeld 0,25 euro sta-

tiegeld. Die 0,25 euro krijg je volledig terug

op het moment dat je de lege verpakking via

een automaat of winkelbalie terugbrengt. (JS)

Avelgem stapt mee in Statiegeldalliantie

G
F

AVELGEM Op maandag 29 maart komt

Imog het snoeihout van de Avelgemnaars

gratis ophalen bij de mensen thuis. Wie

zijn snoeihout wenst weg te doen, moet

zijn pakket vóór 5 uur ‘s morgens of de

avond vóór de ophaaldag na 19 uur op de

stoep leggen, goed zichtbaar en gemakke-

lijk bereikbaar voor de ophaaldienst. 

Het snoeihout moet gebonden zijn met een

natuurlijk touw, terwijl de bundels hout

een maximale lengte van anderhalve meter

en een maximaal gewicht van 18 kg mogen

hebben. 

Wortels van bomen en struiken, aarde,

zand, bundels die niet samengebonden

zijn en zacht groenafval worden niet mee-

genomen. De datum voor de gratis opha-

ling van snoeihout aan huis vind je sinds

dit jaar ook in de afvalkalender. (JS)

IMOG haalt gratis snoeihout op

fo
to

 J
S

AVELGEM Carmen T’Jantele

(90) werd geboren in Bossuit

en overleed in Avelgem. Zij is

de weduwe van Lucien Brans-

wyck. Het koppel heeft een

dochter Ingrid (Jan-Frans

Coppens), vijf kleinkinderen en

zeven achterkleinkinderen.

De uitvaartplechtigheid vond

plaats in beperkte kring. (Begr.

Vuylsteke)

ZIJ GINGEN VAN

ONS HEEN

Carmen T’Jantele
30/11/1930 – 02/03/2021

AVELGEM Willy Verplancken

(69) werd geboren in Avelgem

en is er thuis overleden. Hij is

de echtgenoot van Yvette

Vansteenbrugghe. Het koppel

heeft twee dochters: An (Jür-

gen Walrave) en Els (Kris

Stevens), en vijf kleinkinderen. 

Willy was secretaris van Om-

loop Kluisbergen en van de

Koninklijke Volkstuinen Kluis-

bergen. 

De uitvaartplechtigheid vond

plaats in beperkte kring. (Begr.

Vuylsteke)

Willy Verplancken
15/06/1951 – 11/03/2021

AVELGEM Frans Vanrenter-

ghem (81) werd geboren in

Avelgem en overleed in Ou-

denaarde. Hij is de weduwnaar

van Huguette Snoeck (+2017).

Het koppel heeft vier kinderen

en elf kleinkinderen. 

Frans is diaken op rust, gewe-

zen lid Kerkfabriek Avelgem,

lid van Okra, Welzijnszorg en

Samana, en bestuurslid van

vzw De Medjugorjevrienden. 

De uitvaartplechtigheid vond

plaats in beperkte kring. (Begr.

Vuylsteke)

Frans Vanrenterghem
09/07/1939 – 09/03/2021
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Vooraan

Sinds 1 januari 2019 kunnen Vlamin-
gen die het moeilijk hebben om de 
huurwaarborg bij het huren van een 
woning te betalen, een beroep doen 
op de Vlaamse huurwaarborglening. 
Dat is een renteloze lening voor 
huurders met een beperkt inkomen.

In 2019 kende het Vlaams
Woningfonds 3.392 huurwaarborg-
leningen toe, goed voor een totaal-
bedrag van 5,3 miljoen euro, of ge-

middeld 1.561 euro per lening. Vorig 
jaar ging het om 4.258 leningen, 
goed voor een totaalbedrag van net 
geen 6,7 miljoen euro, of gemiddeld 
1.572 euro per lening. Een stijging 
met 26 procent, blijkt uit cijfers die 
Vlaams minister van Wonen
Ma� hias Diependaele (N-VA) op-
vroeg.

‘Met de huurwaarborglening wil-
len we maken dat mensen met lage-
re inkomens ook kunnen huren op 
de private huurmarkt. Dat er in een 
jaar 26 procent meer huurwaarborg-
leningen verstrekt zijn, wil zeggen 
dat de regeling stilaan meer bekend 
raakt bij de juiste mensen. Daar ben 
ik blij om’, zegt de minister.

Begin 2019 werd de maximale 
huurwaarborg in Vlaanderen op-

getrokken van twee naar drie maan-
den huur. Als je weet dat huren 
steeds duurder wordt - volgens
de makelaarsfederatie CIB steeg de 
gemiddelde huurprijs van een wo-
ning in Vlaanderen (en Brussel) vorig 
jaar met 2,3 procent tot 778 euro per 

maand - dan is het te begrijpen dat 
niet iedereen die waarborg in één 
keer op tafel kan leggen.

De lening is anoniem. De verhuur-
der weet dus niet dat er een huur-
waarborglening gebruikt wordt. 
Volgens Diependaele is het systeem 
nog niet op kruissnelheid. In april en 
mei noteerde het Vlaams Woning-
fonds een opvallende daling van het 
aantal verstrekte huurwaarborgle-
ningen.

Toen werden respectievelijk
234 en 204 leningen toegekend, ter-
wijl dat in de andere maanden een 
pak meer was - 340 à 450 leningen. 
Die terugval in april en mei is het 
gevolg van de eerste lockdown. De 
vastgoedmarkt lag toen een aantal 
weken stil.

De huurwaarborglening is geen 
blanco cheque. Ze moet worden
terugbetaald. De duurtijd is vast-
gelegd op 24 maanden. Die termijn 
kan - mits je een grondig gemoti-
veerd verzoek doet - maximaal met 
zes maanden verlengd worden. Werd 
u door de coronacrisis tijdelijk werk-
loos, dan zal het Vlaams Woning-
fonds dat altijd aanvaarden als reden 
om uitstel van betaling toe te ken-
nen, zegt het kabinet-Diependaele.

De huurwaarborglening kan 
maximaal 1.860 euro bedragen. Dat 
bedrag kan verhoogd worden met 
12,5 procent per persoon ten laste. In 
sommige steden en gemeenten is 
nog een verhoging met 10 procent 
mogelijk, omdat de huurprijzen in 
steden doorgaans hoger zijn.

Het Vlaams Woningfonds kende 
vorig jaar 4.258 leningen toe aan 
fi nancieel zwakkere huurders 
om de huurwaarborg te betalen. 
Dat zijn er een kwart meer dan 
het jaar voordien.

Kwart meer gezinnen sluit lening af voor huurwaarborg
Met de huurwaarborg-
lening willen we
maken dat mensen 
met lagere inkomens 
ook kunnen huren op 
de private huurmarkt.

MATTHIAS DIEPENDAELE
VLAAMS MINISTER VAN WONEN

SONJA VERSCHUEREN

1.572
Huurders lenen gemiddeld
1.572 euro bij het Vlaams 
Woningfonds om de huur-
waarborg te betalen. 

De Franse miljardair François-
Henri Pinault zal wel even knarse-
tanden. Terwijl zijn Franse evenknie 
Bernard Arnault kan uitpakken met 
recordcijfers van zijn luxeconcern 
LVMH en pronken met de miljar-
denovername van de Amerikaanse 
juweliersketen Tiff any, zit Pinault 
met een probleem opgezadeld: Guc-
ci.

Onder Kering zi� en tal van luxe-
merken, zoals Saint Laurent, Alex-
ander McQueen en Bo� ega Veneta, 
maar het paradepaardje blijft Guc-
ci. Het Italiaanse modebedrijf tekent 
voor 60 procent van de groeps-
omzet en genereert ruim 80 procent 
van de Kering-winst. Maar in de laat-
ste drie maanden van 2020 zag Guc-
ci de vergelijkbare omzet met 10,3 
procent terugvallen naar
2,36 miljard euro. Het bleef daarmee 
onder de analistenverwachtingen. 
Over heel 2020 moest Gucci een 
omzetdaling van 23 procent slikken 
tot 7,4 miljard euro.

Hoewel de verkoop in Azië teke-
nen van herstel toonde in de laatste 
maanden van 2020, lijdt Gucci in 
Europa onder de coronamaatrege-

len. Zowel de winkelsluitingen in 
het voor- en het najaar als het weg-
blijven van Chinese toeristen in 
modesteden als Parijs en Milaan 
ze� en de verkoop onder druk. Daar-
bij komt nog dat Gucci de verkoop 
van zijn modeartikelen aan groot-
handels afbouwt, wat ook een
negatief eff ect had op de verkoop.

De fi kse omzetdaling bij Gucci 
staat in schril contrast met de ijzer-
sterke groei die het Italiaanse merk 
de voorbije jaren kende. Onder lei-
ding van CEO Marco Bizarri en cre-
atief directeur Alessandro Michele 
verdubbelde de omzet in 2015-2019 
tot meer dan 10 miljard euro en 
ging de winst maal drie. 

Aan die gouden tijd lijkt een ein-
de gekomen. ‘Het is irrelevant om 
op basis van de cijfers van het laatste 
kwartaal conclusies over Gucci op 
lange termijn te trekken’, zei Pinault 
tijdens een toelichting van de
Kering-resultaten. ‘Dat zou zo fout 
zijn.’

Analisten verwachten dat Pinault 
zijn portemonnee moet opentrek-
ken om nieuwe merken aan Kering 
toe te voegen. De Franse miljardair 
erkent dat Kering over de fi nanciële 
middelen beschikt om overnames 
te doen en dat het uitkijkt naar mer-
ken met een wereldwijde uitstraling. 
‘Maar de prioriteit ligt nog altijd op 
organische groei, om te beginnen 
bij Gucci.’

Om opnieuw met groei aan te 
knopen heeft Gucci, dat dit jaar zijn 

Het Italiaanse modemerk Gucci 
kent een serieuze dip. Na enkele 
jaren van verschroeiende groei 
zoekt het paradepaardje van 
het Franse luxeconcern Kering 
zijn tweede adem.

Gucci zoekt tweede adem

-23 %
Over heel 2020 moest
Gucci een omzetdaling
van 23 procent slikken
tot 7,4 miljard euro.

FRANK DEREYMAEKER

Het modemerk Gucci wil almaar minder verkopen via derde partijen en meer investeren in eigen winkels. © BLOOMBERG

100ste verjaardag viert, al enkele 
maatregelen in gang gezet. Het
modemerk zal zijn kleding en
mode-accessoires almaar minder 
verkopen via derde partijen, maar 
meer investeren in eigen winkels. 
‘Een juiste keuze’, noemt Nathalie 
Bailly, een analiste van het beurshuis 
KBC Asset Management, dat. ‘Dat 
verhoogt de controle over het merk 
en de prijsze� ing.’

Verder is het merk al even bezig 
de focus te verleggen naar vrouwen 
boven 40 jaar. Recent werd nog een 
nieuwe handtassenlijn gelanceerd 
waarmee Gucci de band met beken-
de fi guren als Jackie O en prinses 
Diana aanhaalde. Gucci zet ook in 
op duurdere accessoires, zoals
juwelen en horloges, openen de 
komende maanden pop-upwinkels 
en staan samenwerkingen met
andere designers op de planning.

Pinault is naar eigen zeggen niet 
bezorgd over Gucci. Hij verwacht 
dat zijn Italiaanse paradepaardje 
snel weer tekenen van herstel ver-
toont. De analisten achten die kans 
reëel. ‘We denken dat het Gucci-
management hard zal werken om 
een nieuw hoofdstuk bij te schrijven 
aan het groeiverhaal door een
ouder, niet-millennial publiek aan 
te spreken’, zegt Citi-analist Thomas 
Chauvet.

De beleggers zijn minder over-
tuigd. Het aandeel Kering kreeg 
woensdag in Parijs een opdoff er van 
meer dan 7 procent.

Neckermann staat op de rand van 
de financiële afgrond. De tour-
operator maakte vroeger deel uit 
van Thomas Cook, dat eind septem-
ber 2019 failliet ging. Neckermann 
werd toen gered door de Spaanse 
maatschappij Wamos, maar ook 
die doet het niet goed in de corona-
crisis. Als op 22 februari geen fi nan-
ciële middelen zijn gevonden om 
de activiteiten voort te ze� en, kan 
de onderneming failliet worden 
verklaard.

Test Aankoop herinnert eraan 
dat mensen die al een pakketreis 
(de combinatie vlucht en hotel) 
boekten of in het bezit zijn van een 
‘coronavoucher’ (uitgegeven tussen 
20 maart en 19 juni 2020) gedekt 
zijn bij een faillissement. Necker-
mann is verzekerd tegen fi nancieel 
onvermogen bij de verzekeraar 
Amlin en in principe is de terugbe-
taling van het voorschot of de vol-
ledige reissom daardoor gegaran-
deerd.

Maar wie een voucher heeft die 
buiten die data werd uitgegeven, 
is niet gedekt en loopt het risico 
zijn geld te verliezen. Test Aankoop 
geeft alle betrokken reizigers de 
raad hun vouchers voor 22 februa-
ri om te ze� en in boekingen. Zo 
kan een beroep worden gedaan op 
de verzekering van de touropera-
tor.

Door de korte termijn is enige 
haast geboden. ‘Pas zodra de boe-
king is bevestigd, valt ze opnieuw 
onder de bescherming van de ver-
zekering’, benadrukt Simon
November, de woordvoerder van 
Test Aankoop.

Voor wie zijn reis bij Sunweb via 
een Neckermann-shop boekte, is 
er geen probleem. Sinds eind 2019 
heeft Sunweb Group een strate-
gisch partnerschap met Necker-
mann waarbij Sunweb-vakanties 
via de Neckermann-shops kunnen 
worden geboekt. Maar deze boe-
kingen vinden integraal plaats op 
het Sunweb-platform en de be-
talingen gaan rechtstreeks naar 
Sunweb Group.

‘De boekingen vallen volledig 
onder de voorwaarden en garanties 
van Sunweb Group’, zegt Tim van 
den Bergh, de directeur communi-
catie van Sunweb. ‘Dat betekent dat 
de vouchers die wij na 20 juni uit-
gaven, gedekt zijn omdat Sunweb 
verzekerd is bij de Stichting Garan-
tiefonds Reisgelden in Nederland. 
Dat fonds dekt, in tegenstelling tot 
het Belgische Garantiefonds Rei-
zen, ook vouchers die later werden 
uitgeschreven.’

Tijd om
vouchers van
Neckermann
in boekingen 
om te ze� en
Mogelijk wordt Neckermann 
binnenkort failliet verklaard. 
Om zeker te spelen zet u be-
paalde vouchers van de tour-
operator het best om in een 
boeking.

DIRK SELLESLAGH

Vlaams minister van Energie Zuhal 
Demir (N-VA) lanceerde in samen-
werking met het Vlaams Energie- 
en Klimaatagentschap in het najaar 
van 2020 een tweede oproep voor 
klimaatvriendelijke warmteprojec-
ten. Ze wil ondernemingen stimu-
leren om te investeren in warmte-
pompen of biomassa en warmte-
overscho� en te gebruiken.  

33 voorstellen werden inge-
diend, waarvan 23 projecten steun 
krijgen. Het grootste deel van het 
budget, zowat 7 miljoen euro, gaat 
naar meer dan elf bijkomende
kilometers aan warmtene� en. De 
warmtene� en van Roeselare, Kuur-
ne en Brugge worden uitgebreid. 
In Antwerpen wordt de Slachthuis-
site een nieuwe schakel in het mas-
terplan voor warmtene� en. In Gent 
worden de nieuwe dokken verder 
van een warmtenet voorzien.

Er zijn drie grote restwarmte-
projecten. Puratos zal in zijn
chocoladefabriek in Erembodegem 
restwarmte gebruiken. Friesland-
Campina zal die technologie toe-
passen om de melkproductie in 
zijn vestiging in Aalter energiezui-
niger te maken. Het pigmentbedrijf 
Kronos zal zijn restwarmte delen 
met het nieuwe bedrijf Green
Create W2V Ghent.

‘We hebben gefocust op de pro-
jecten die het meeste klimaatwinst 
boeken in verhouding tot de aan-
gevraagde steun’, zegt Demir. ‘Ik 
hoop dat die projecten een inspi-
ratie zijn voor andere ondernemin-
gen om hun restwarmte een nieu-
we bestemming te geven. Wie geen 
restwarmte heeft of kan gebruiken, 
kan een klimaatvriendelijke oplos-
sing vinden in groene warmte’, zegt 
Demir.

Ondertussen is een nieuwe pro-
jectoproep gelanceerd. Daarvoor 
trekt Demir 15 miljoen euro uit. 
Ook de projecten die in 2020 geen 
steun ontvingen omdat ze onvol-
doende uitgewerkt waren of omdat 
andere beter scoorden, kunnen een 
aanvraag indienen. In het najaar 
van 2021 staat nog een project-
oproep gepland.

Demir lanceert 
nieuwe call 
voor warmte-
projecten
van bedrijven
Vlaams minister van Energie 
Zuhal Demir selecteerde
23 projecten die inze� en op 
groene- en restwarmte, waar-
voor 10 miljoen euro wordt 
vrijgemaakt. Voor dit jaar is al 
een nieuwe call gelanceerd.

WIM VAN DE VELDEN

Minister Zuhal Demir. © BELGA







Bron : VRT - 22 maart 2021


